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Protokół nr 4/2015 
 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 14 kwietnia 2015 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 8
00

,  zakończyło się o godz.8
45

. 
 

Członkowie Komisji – obecni na posiedzeniu wg załączonych list obecności, 

które stanowią załącznik nr 1 i 2  do protokołu. 
 

Przebieg obrad: 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji, pan Janusz Radzikowski, który 

na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 

wymagane przepisami kworum, w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2014 r. 

2. Obsada kwiatowa na terenie Parku Solankowego. 

3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

4. Sprawy bieżące. 
 

Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego 

realizacji.  
 

głosowanie:                          za – 5, przeciw – 0, wstrzym. się – 0 

                            

Ad. 1  Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2014 r. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta : 

przedstawiła w sposób szczegółowy: 

1)  sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2014 rok,  

2) sprawozdanie z wykonania planu finansowego za 2014 r. Kujawskiego 

Centrum Kultury,  

3) sprawozdanie z wykonania planu finansowego za 2014 r. Biblioteki 

Miejskiej im. Jana Kasprowicza,  

4) informację o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia,  

5) uchwałę Nr 6/S/2015 Składu Orzekającego Nr 3 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej z dnia 2 kwietnia 2015 r. w sprawie wyrażenia opinii  

o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Inowrocławia sprawozdaniu  

z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2014 rok wraz z informacją 

o stanie mienia. 

 (Sprawozdanie wraz z ww. dokumentami stanowi załącznik do protokółu sesji 

Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 28 maja 2015 r.). 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego materiału? 
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Nie widzę. W związku z powyższym przechodzimy do przegłosowania 

omówionych przez p. Skarbnik dokumentów. 

 

 Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem sprawozdania z 

wykonania  budżetu Miasta Inowrocławia za 2014 r.? 

 

głosowanie:   za głosowało –  4, przeciw –  0, wstrzym. się – 1 
 

 Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem rocznego 

sprawozdanie z wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury 

za 2014 r.? 

 

głosowanie:  za głosowało – 4, przeciw - 0, wstrzym. się - 1 
 

Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem rocznego 

sprawozdanie  z wykonania   planu  finansowego  Biblioteki Miejskiej im. Jana 

Kasprowicz w Inowrocławiu za  2014 r.? 

 

głosowanie:  za głosowało – 4, przeciw - 0, wstrzym. się - 1 
 

 

Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem  informacji o stanie 

mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za rok 2014? 

 

głosowanie:  za głosowało – 4, przeciw - 0, wstrzym. się - 1 
 

Opinia Komisji  w nt. sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia 

za 2014 r. stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Ad.2 Obsada kwiatowa na terenie Parku Solankowego. 
 

Karol Adamski – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i 

Rolnictwa: 

Przedstawił materiał na temat: „Obsada kwiatowa na terenie Parku 

Solankowego”. Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Grzegorz Kruk – Kierownik Zakładu Zieleni: 

Chciałbym dopowiedzieć do tego, co już powiedział pan Naczelnik, że samo 

sadzenie kwiatów jest przyjemnością, ale by utrzymać to przez cały sezon 

muszą być wykonywane systematycznie prace ręczne, których nie jest mało. 

Załoga jest częścią nieodzowną w Zakładzie Zieleni. Mamy bardzo dobry sprzęt 

i wykwalifikowanych ludzi do wykonywania tych czynności. Od wielu lat 

kwiaty kupowane są w ramach wygranego przetargu. Ceny na rynku kwiatów są 

bardzo niskie. Na obsadę kwiatową letnią liczymy średnio 1 zł za kwiat. Obsada 

letnia zajmuje więcej czasu z uwagi na to, że dokonywane są nasadzenia  

w Parku Solankowym, a także w innych częściach miasta. Czas nasadzeń zależy 

od pogody.  
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I  obsada wiosenna dot. Parku Solankowego związana jest z rewitalizacją,  

są również wykonywane w tym czasie nasadzenia np. przy Skwerze Jana Pawła, 

przy wjeździe od strony Torunia. 

II obsada letnia jest już dużo większa i wówczas sadzimy ok. 100 tyś. szt. 

kwiatów. Jest to obsada pełna w Parku Solankowym, mieście, miejscach 

Pamięci Narodowej oraz na cmentarzach. Letnia obsada realizowana jest po 15 

maja.  

III obsada jesienna, sadzimy chryzantemy na cmentarzach, przy pomnikach  

w związku ze Świętem Zmarłych.  

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego materiału? 

 

Elżbieta Jardanowska: 

Z uwagi na to, że materiał, który dzisiaj omawiamy jest przygotowany bardzo 

dobrze, wnioskuję o to, ażeby przekształcić go w folder edukacyjno-

informacyjny, promujący Park Solankowy. Myślę, że wielu mieszkańców oraz 

przybyłych do Inowrocławia kuracjuszy chętnie poczytałoby tak ciekawe 

informacje.  

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

W związku z tym poddaję pod głosowanie wniosek złożony przez p. Elżbietę 

Jardanowską, aby przekształcić materiał na temat: „Obsada kwiatowa na terenie 

Parku Solankowego” w folder edukacyjno-informacyjny, promujący Park 

Solankowy.  

Kto jest za przyjęciem wniosku? 

 

głosowanie:  za głosowało – 5, przeciw - 0, wstrzym. się - 0 

 

Wniosek uzyskał akceptację i stanowi załącznik nr 5 protokołu. 

 

Czy w nowej części Parku planowane są zmiany wizualizacyjne? 

 

Grzegorz Kruk – Kierownik Zakładu Zieleni: 

Dla nowej części Parku jest wykonany projekt, którego musimy się trzymać. 

Będziemy na pewno teren ten uzbrajać w niektóre elementy.  

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są jeszcze inne pytania? 

Nie widzę. Przechodzimy do przegłosowania omówionego materiału. 

 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji na temat: „Obsada 

kwiatowa na terenie Parku Solankowego”? 

 

głosowanie:  za głosowało – 5, przeciw - 0, wstrzym. się - 0 

 

Materiał został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
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Ad. 3 Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Otrzymaliśmy pismo informujące o możliwości złożenia wniosków przez 

Komisję Uzdrowiskową w związku podjętą uchwałą nr VI/47/2015 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia mpzp Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Budowlanej, Poznańskiej, Gustawa Zielińskiego  

i al. Niepodległości, która obejmuje część obszaru znajdującego się w strefie 

uzdrowiskowej. Pismo stanowi załącznik nr załącznik nr 6 protokołu. 

Czy są propozycje złożenia wniosków? 

 

Maciej Basiński: 

Proponuję, abyśmy dali sobie chwilę czasu i zastanowili się nad ewentualnymi 

wnioskami. 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

W związku z tym, jeśli będą jakiekolwiek wnioski proszę o informację do Biura 

Rady. 

 

Ad. 4 Sprawy bieżące. 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są sprawy bieżące? Nie widzę. 

W związku z tym, że nie ma już innych spraw, zamykam posiedzenie Komisji.  

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 
 

Janusz Radzikowski 
 

Protokółowała 
 

Justyna Gaczkowska 


